
Närvarande	Mats Sjöberg Lennart Linnerstedt Carl Ragnarsson	Gun Karlsson Marie Cederkrok Urban Rehnlund
------------	--	---

1. Mötet öppnades
2. Dagordning godkänd
3. Sekreterare: Urban Rehnlund
4. Justerare: Carl Ragnarsson
5. Föregående mötesprotokoll godkändes.
Kommentarer:
 - Fler tävlingsledare. Mats har pratat med Myrvold som är villig. Emanuelsson vidtalas efter årsmötet.
 - TL-schema läggs direkt på spelschema-sidan på hemsidan. Sköts av Calle.
6. Ekonomisk redovisning

Lennart anslår information om möjlighet för medlemmarna att betala in kupongavgifter i förväg, via banköverföring eller postgiro.
7. Tävlingsrapport

Det har varit dålig uppslutning på torsdagkvällar under sommaren. Mats kommer att ta upp det på årsmötet.

Damserien ser ut att möta ett svalt intresse. Vi avvaktar anmälningstidens utgång innan beslut tas om ev. inställande. Calle föreslår att köra Damserien enbart på våren, för att undvika kollision med Norrköpings damserie som enbart kör på hösten.
8. Årsmöte 4 September kl 18:00

Verksamhetsberättelsen undertecknades. Calle trycker upp ett antal ex till årsmötet.

Motioner
Två st har inkommit, från Bo Ekelund och Lennart Karlsson. De har ungefär samma förslag på förändring och det är att samtliga tävlingar ska spelas som handikapptävlingar. Sedan ska 50% av prispengarna fördelas på respektive handikapp- och scratch-lista.
Styrelsen ställer sig positiv till motionerna. Det måste undersökas hur det kan lösas i det nyligen införda automatiska prishanteringssystemet. Roger Hilmeresson tillfrågas.
9. Rapport från FSB och DFB
 - Stena Line Cup startar efter jul.

-
- Det kommer att bli en Vinter-Weekend tävling i Skövde i mitten av Januari. Spelformen är Mixed-lag.

10. Övriga frågor

Förslag har inkommit från W. Hernebrink att studenter, mot uppvisande av kår-legitimation, ska kunna spela till reducerad avgift på samma sätt som juniorerna, dvs. 50%.

Styrelsen biföll Williams förslag.

Erik Fryklund har begärt ersättning för deltagande i Junior-EM.

Beslutades att Filbyter Bridge ersätter 50% av begärda kostnader, vilket blir ca 1000 kr. Distriktsförbunder förväntas ersätta resterande 50%.

Marie Bingelöv har lämnat in en skrivelse om det bedrövliga skicket på den arbetsstation med tillhörande printer som hon och Börge har att arbeta med.

Beslutades att ingenting görs tills vidare. Denna fråga kommer att få sin lösning när nya brickläggningsmaskiner och datorer köps in.

Staffan Hed kommer inte att fortsätta som kursledare under hösten. Tommy Larsson kommer att ta över istället. Calle ändrar informationen på hemsidan.

Marie C. uttryckte ett behov av att rensa bland gammal IT-utrustning som ligger och skräpar. Hon och Tommy A. fixar detta.

11. Nästa möte

Beslutas när den nya styrelsen samlas efter årsmötet.

Vid protokollet

Ordförande

Urban Rehnlund

Mats Sjöberg

Justeras

Carl Ragnarsson